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         Skoczów, 27 lutego 2024 r. 

 
Protokół nr 1/2024 z Posiedzenia Rady 

Stowarzyszenia LGD „Cieszyńska Kraina” 

z dnia 27 lutego 2024r. 

 

 

W dniu 27 lutego 2024r., odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

komunikacji elektronicznej za pośrednictwem programu MS Team posiedzenie Rady LGD 

„Cieszyńska Kraina” w celu przyjęcia zmiany uchwały wymienionej poniżej. 

 

Program posiedzenia Rady: 

1. Powitanie członków Rady, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór sekretarza posiedzenia Rady. 

4. Przedstawienie i przyjęcie zmiany uchwały nr 5/2021 z dnia 26.04.2021r. 

5. Dyskusja. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamkniecie obrad. 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Rady wg listy obecności stanowiącej 

podsumowanie spotkania w programie MS Teams, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  Z głosem doradczym: Dominika Tyrna  – Prezes. 

 

 Przebieg posiedzenia Rady: 

 

Ad. 1)  Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Chmielewski powitał Członków Rady oraz 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2) Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3) Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 

sekretarza posiedzenia. W odpowiedzi Pan Bolesław Noga zgłosił swoją kandydaturę na 

sekretarza posiedzenia. 

Z braku innych kandydatur Przewodniczący Rady poddał kandydaturę pod głosowanie.  

Członkowie Rady w głosowaniu jednogłośnie wybrali Pana Bolesława Nogę na sekretarza 

posiedzenia. 

Głosowanie przeprowadzono za pomocą czatu, poprzez wpisanie przez każdego z Członków 

Rady swojego głosu na wezwanie Przewodniczącego tj. „jestem za”, „jestem przeciw”, 

„wstrzymuje się” lub „podniesienia dłoni” w przypadku głosowania „jestem za”.  

 

Ad. 4)  Przewodniczący poinformował Członków Rady, iż do biura LGD wpłynęła jedna  

prośba o zmianę uchwał  nr 5/2021 z 21.04.2021 dotycząca firmy S.instal. 

 

Przed przystąpieniem Członków Rady do głosowania w sprawie podjęcia decyzji o zmianie 

uchwał nr 5/2021 Przewodniczący przypomniał Członkom Rady o konieczności 

informowania przez Członków Rady o wyłączaniu się z głosowania nad przedstawianymi 

uchwałami.  

Następnie przewodniczący poinformował, iż każdorazowo będzie weryfikował: 

istnienie parytetu gwarantującego, że władze publiczne, ani żadna pojedyncza grupa interesu, 

nie mogą mieć więcej niż 49% praw głosu w podejmowaniu decyzji przez organ decyzyjny. 

 

Po dokonaniu analizy złożonej prośby rada podjęła uchwałę nr 1/2024 o treści: 

§1 
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Dokonać oceny wnioskowanej operacji nr CK.RP.r.01/2021-W02 

 

Tytuł: Rozwój firmy S.instal sp. z o.o poprzez budowę siedziby z wykorzystaniem innowacyjnego dachu 

solarnego SunRoof i zakup urządzeń oraz utrzymanie dotychczasowych i utworzenie nowych miejsc pracy 

(tytuł operacji, zgodny z podanym we wniosku), 

 

w ramach zakresu: Rozwój działalności gospodarczej, tworzenie nowych i utrzymanie obecnych miejsc pracy, 

§2. ust.1 pkt.2c Rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 24 września 2015 r. z późn. 

zmianami  

 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

 

na kwotę 189 398,74 

(kwota o jaką ubiegał się wnioskodawca), której wnioskodawcą jest: 

S.INSTAL SP. Z O.O, 43-520 Mnich, ul. Ogrodnicza 15a 

(imię, nazwisko lub nazwa, miejsce zamieszkania lub miejsce działalności, adres/siedziba) 

o nadanym numerze identyfikacyjnym:  

§2 

Rada ustaliła kwotę wsparcia w wysokości 189 398,74 zł 

(słownie: sto osiemdziesiąt dziewięć tysięcy trzysta dziewięćdziesiąt osiem złotych 74/100) 

oraz intensywność pomocy na poziomie 50 % kosztów kwalifikowalnych. 
 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowanie przeprowadzono za pomocą czatu, poprzez wpisanie przez każdego z Członków Rady 

swojego głosu na wezwanie Przewodniczącego tj. „jestem za”, „jestem przeciw”, „wstrzymuje 

się” lub „podniesienia dłoni” w przypadku głosowania „jestem za”.  

 

 

Ad.5)   W punkcie dotyczącym dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 6) W tym punkcie o głos zabrał Pan Grzegorz Sikorski – wójt gminy Hażlach, który 

zapytał o planowane terminy ogłaszania naborów wniosków z nowego okresu 

programowania. Odpowiedzi udzieliła prezes p. Dominika Tyrna tłumacząc, że 

najprawdopodobniej pierwsze konkursy ruszą w I kwartale 2025roku, co spowodowane jest 

brakiem na dzień dzisiejszy wytycznych dotyczących wdrażania nowych środków.  

  

Ad. 7) Kończąc posiedzenie Przewodniczący podziękował wszystkim Członkom Rady za 

udział oraz  pracę.  

- Pan Stanisław Spandel, Mirosław Bator, Andrzej Kondziołka oraz Pan Janusz Żydek  

poinformowali biuro LGD o nieobecności na posiedzeniu Rady. 

 

- Kolejny termin posiedzenia nie został ustalony.  

Łączna ilość załączników do protokołu:  1 sztuka. 

 

 

 

 

 

….……………………..  ........………………..  ………………………… 

Przewodniczący Rady   Sekretarz posiedzenia         Sekretarz Rady   


